
Verslag Algemene Leden Vergadering Burton Owners Club.  

Plaats  : BCC Zutphen 

Datum  : 11 januari 2020 

Tijd  : 10.00 – 11.45 uur. 

Bestuur:  : René Oude Alink (voorzitter), Kees Flink (verslag),  Oege Hiddema , Paul 

Hettinga, Harrie Hannink. Berend Nannes, (afwezig met afmelding) 

Aanwezig:  Zie presentielijst in bijlage 

___________________________________________________________________________ 

1. Opening, mededelingen en uitreiking en BOC Toerrit Competitie 2019 
 Voorzitter René Oude Alink heet om 10.00 uur alle aanwezige leden welkom 

met de beste wensen voor het nieuwe 10 jarig jubileum jaar van de BOC! 

• Facebookbeheerder Berend Nannes  is verhinderd 

• Er zijn 6 afmeldingen van leden binnen gekomen 

• René presenteert de jubileumsticker die alle leden zullen ontvangen bij 
deelname aan activiteiten. Met dank aan Paul, die de stickers gisteravond 
speciaal in Heerenveen is gaan ophalen om ze op tijd hier te hebben! 

• Het 10 jarig jubileum vieren we deze keer met een jubileumtreffen op 5 
april bij het Eenden museum in Andijk, met voorafgaand een leuke rit 
richting museum. Harrie Hannink is al druk bezig met de voorbereidingen. 
De verdere invulling volgt nog, maar reserveer deze datum alvast in jullie 
agenda’s 

• René reikt de eerste BOC toer ritten bokaal uit aan Jeroen en Sandra van 
Rooijen. De eerste competitie bleef spannend tot de laatste rit, waarin 
Jeroen en Sandra nipt Chris en Lia Assies voorbleven.  

• René bedankt Sjoerd van BCC voor de prachtige bokaal die hij heeft 
gemaakt. En Jeroen maakt van de gelegenheid gebruik om iedereen op te 
roepen om toch vooral aan ritten deel te nemen. 

 
2. Ingekomen stukken 
 • De KNAC organiseert in april een mooie Vestingstedenroute voor 

vooroorlogse auto’s. Ledenclubs krijgen de routebeschrijving. Deze route 
willen wij in het najaar in het programma opnemen. 

• Gijs van Ommen stelt 10 jaargangen 2CV vraagbaken en tijdschriften  
“Lelijke Eendje” beschikbaar voor de club om te veilen om de clubkas mee 
te spekken. Tijdens de ALV wordt er nog geen bod uitgebracht. 

Actie 
Kees 

• De veiling wordt door Kees in de eerstvolgende nieuwsbrief 
aangekondigd. 

  
3. Verslag Algemene Ledenvergadering 2019 
 • De actiepunten zijn besproken en afgehandeld.  
Besluit • Het verslag van de Algemene Ledenvergadering 2019 wordt goedgekeurd, 

met dankzegging aan notulist Kees Flink 



4. • Terugblik op BOC-activiteiten 2019: enkele feiten 
 • Secretaris Kees Flink geeft een korte terugblik op 2019. Een jaar met een 

sterke ledengroei en mooie activiteiten. Maar ook met een lichte 
teruggang in het aantal deelnemers bij de ritten en minder opkomst bij de 
technische dagen. Dit was reden voor het organiseren van de 
ledenenquête waarover later meer.  

• Dit jaar hebben we ook een nieuwe website gekregen, die nog niet 
optimaal werkt. Maar hierover zijn we in gesprek met de bouwer. En 
tenslotte waren er nieuwe initiatieven met de BOC Toer Competitie van 
Chris Assies en de eerste innovatie dag bij Jan Jansen.  

• Voorzitter René Oude Alink bedankt allen organisatoren en geeft een blijk 
van waardering aan onze vaste technische staf Jan, Jan en Aart. Aan   Chris 
voor het organiseren van de competitie en aan Jeroen en Sandra voor het 
beheren van de website. Ook Ries voor het organiseren van de 
Vermogensbankdagen en Antoni en Sjoerd van BCC zullen voor hun hulp 
deze attentie later krijgen. Tenslotte krijgen Boukje en Milie een 
bloemetje als dank voor het wederom verzorgen van de ALV-lunch. 

 
5. Financieel BOC Verslag 2019 en Begroting 2020 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

• Penningmeester Oege Hiddema geeft een toelichting op het financieel 
verslag 2019 en de begroting voor 2020. Wat valt op: 

• In 2019 mochten we  20 nieuwe leden verwelkomen.  

• De inkomsten voor de ritten zijn gemiddeld lager dan de uitgaven. 
Oorzaken hiervoor zijn toename voor sociale activiteiten rondom de ritten 
en veel last minute aanmeldingen. Het Bestuur stelt voor om de bijdrage 
voor een rit te verhogen naar € 20,- om de ritkosten dekkend te krijgen. 

• Na enige discussie in de vergadering, waarin verschillende opties worden 
besproken, wordt besloten om de ritprijs te verhogen van € 15,- naar € 
17,50 

• Frans Backhuijs stelt voor om de inschrijving voor ritten één week voor de 
rit te sluiten i.v.m. inkoop. Dit voorstel wordt niet door de vergadering 
aangenomen.  

• Voorzitter René wijst op de mogelijkheid voor bedrijven om de BOC te 
sponsoren door hun logo tegen een bijdrage van minimaal € 50,- op de 
BOC website te laten plaatsen. 

• De HKV HKD is veruit de grootste inkomsten- en uitgavenpost voor de 
BOC. Deze is kostendekkend, maar er is verwarring omdat de uitgaven de 
HKV HKD 2019 betreffen en de inkomsten de HKV HKD 2020. En die zijn 
verschillend. Penningmeester Oege licht toe, dat er na de HKV HKD een 
positief banksaldo van circa € 3.300,- resteert. 

• Chris Assies licht als voorzitter van de kascommissie toe, dat de commissie 
daarom een verschoven boekjaar heeft voorgesteld, zodat de HKV HKD 
inkomsten van een bepaald jaar in het zelfde boekjaar vallen. Bijvoorbeeld 
van 1 juni - 1juni.  

• De begroting 2020 is nog gebaseerd op een ritprijs van € 20,-. Deze wordt 
€ 17,50. Hierdoor worden de inkomsten voor ritten lager. 

• Verder zijn er geen vragen over het financieel verslag 



Actie 
Bestuur 

• Het Bestuur zal de optie voor een verschoven boekjaar verder 
onderzoeken 

Besluit  • De ritprijs wordt in 2020 verhoogd naar € 17,50 
 

6 Kascommissie 2019 en benoeming nieuwe kascommissie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

• Lidie Dijkstra heeft zich i.v.m. vakantie afgemeld voor de kascommissie. 
Patrick van Ing is bereid gevonden om haar plaats in te nemen. 

• Voorzitter kascommissie Chris Assies licht toe dat de kascommissie op tijd 
de financiële stukken heeft gekregen om te controleren. En dat zij 
voorafgaand aan de vergadering ook de boeken heeft gecontroleerd. 

• De leden van de kascommissie hebben vastgesteld dat alles klopt en heeft 
de boeken goedgekeurd (decharge vindt de commissie een te zwaar 
begrip). De vergadering stemt hiermee in. 

• Zoals reeds besproken is het advies van de commissie om met een 
verschoven boekjaar te gaan werken. 

• Oege bedankt Chris voor zijn inzet de afgelopen twee jaar. Patrick is 
bereid om volgend jaar voorzitter van de kascommissie te zijn. 

Actie 
Oege 

• Op voorstel van Patrick zal het bestuur Lidie Dijkstra vragen om volgend 
jaar alsnog lid van de kascommissie te zijn. Frans Backhuijs is bereid om 
back-up te zijn voor het geval Lidie niet kan/wil. 

Besluit • Het financieel verslag 2019 en de begroting 2020 worden goedgekeurd. 
Patrick van Ing (voorzitter) en Lidie Dijkstra (dan wel Frans Backhuijs) 
worden door de vergadering benoemd als kascommissie 2020 

 
7. Resultaten BOC Leden enquête 2019 
 • Secretaris Kees Flink geeft een toelichting bij de resultaten van de enquête 

zoals opgenomen in de bijlage en op de website. Dit zijn de belangrijkste 
uitkomsten: 
 

 
 



Op basis van de bespreking van de uitkomsten, zijn de volgende besluiten 
genomen en acties vastgesteld: 

Besluit  • Regionale spreiding: Om aan de behoefte van leden tegemoet te komen 
zal een poging worden gedaan om de ritten in een jaar beter regionaal te 
spreiden. 

• Het voorstel van Jeroen van Rooijen wordt overgenomen om daarom de 
organisatie van ritten niet alleen in de ALV te doen, maar ook per 
nieuwsbrief 

Actie 
Kees 

• Plaatst in volgende nieuwsbrief een oproep voor het organiseren van een 
rit. Bij voorkeur ook in regio’s die nog niet (vaak) aan bod zijn gekomen, 
zoals Zeeland, Randstad en Zuid Nederland 

 • Ritten zonder wedstrijdelement: Er is ook een levendige discussie over 
manieren waarop ritten ook aantrekkelijk kunnen zijn voor leden, die niet 
voor het wedstrijdelement gaan  

Besluit • Ritten zonder wedstrijdelement: Het staat leden vrij om een dergelijke rit 
te organiseren. Bij ritten met wedstrijdelement zal voortaan wel  duidelijk 
worden vermeld, dat je de rit ook gewoon kunt rijden zonder de 
opdrachten te doen. Je krijgt dan toch 15 wedstrijdpunten voor de 
Competitie. De Begin- en eindpunten van bol-pijl en ingetekende lijn 
opdrachten worden daarom voortaan vermeld 

Actie 
Kees 

• Vermelden besluit met/zonder wedstrijdelement in volgende nieuwsbrief 

 • Ook is er discussie over het aantal technische dagen en mogelijke (nieuwe) 
onderwerpen om de technische dagen weer nieuw leven in te blazen. 

Besluit • Technische dagen: mede gelet op het grote aantal BOC activiteiten per 
jaar, zal het aantal technische dagen worden verminderd. En worden de 
onderwerpen nogmaals scherp on de de loep genomen.  

Actie Jan, 
Jan en 
Aart 

• Onze technische commissie komt met een voorstel voor aanpassing van 
de technische dagen op basis van de resultaten van de enquête. 

 • Ook de nieuwe website is besproken. Met name de zoekfunctie in het 
ledenbestand en de mogelijkheid tot het delen van informatie behoeven 
verbetering. Het bestuur is hierover in gesprek met de webbouwer. 

 • Er is ook een duidelijke behoefte aan regionale bijeenkomsten zonder  
vaste agenda. Chris Assies stelt te vergadering zijn ruimte beschikbaar om 
elke eerste zaterdag van de maand een regio bijeenkomst/treffen te 
houden. Hiervoor hoef je je niet op te geven.  

Besluit • In 2020 gaan we aan de slag met regio bijeenkomsten om te bekijken of 
hier behoefte aan is. 

Actie 
Chris 
Assies 

• Chris maakt hiervoor een voorstel, dat via de nieuwsbrief zal worden 
gecommuniceerd. 

Actie 
Kees 

• Plaatsen voorstel van Chris voor regio bijeenkomst en doen van oproep 
aan andere leden om regiobijeenkomsten elders in het land te 
organiseren. 

Actie 
Iwan 

• Iwan merkt op, dat de BCC regelmatig aan allerlei evenementen 
deelneemt waar ook BOC leden welkom zijn voor een “meet & greet”. 



Iwan zal deze communiceren met het Bestuur, zodat ze ook kunnen 
worden opgenomen in de jaarkalender. 

 
8. Opstellen BOC Agenda 2020 
 • Tijdens de vergadering is een aantal voorstellen gedaan, die hieronder 

staan vermeld. De agenda voor 2020 zal verder worden aangepast en 
aangevuld met ritten op basis van de oproep in de nieuwsbrief en het 
voorstel van de technische commissie voor technische dagen “nieuwe 
stijl”. 

 
Actie 
René 

René Oude Alink, Chris Assies en Derk van Dijk (?) maken in “petit commité” 
een voorstel voor de invulling van regio bijeenkomsten 
 

9. Samenstelling Bestuur 
 • René Oude Alink en Kees Flink zijn dit jaar statutair aftredend bestuurslid 

en herkiesbaar. Er zijn geen tegenkandidaten. 
Besluit • De vergadering stemt unaniem in met de herverkiezing van René en Kees 

 
10. Rondvraag 

 
 • Hans Kroes merkt op, dat het verstandig is om de statuten van de BOC nog 

eens goed na te kijken, voordat eventueel besloten wordt om het boekjaar 
te verschuiven. Anders moeten er wellicht extra notaris kosten worden 
gemaakt om de statuten hierop te laten aanpassen. 

Actie 
Bestuur 

• Zoekt uit welke consequenties verschuiven van het boekjaar heeft. 
 
 
 



11. Afsluiting vergadering & Lunch 

• Om 11.45  sluit voorzitter René Oude Alink de vergadering en nodigt 
iedereen uit voor de lunch. 

• Iwan Göbel houdt aansluitend zijn jaarlijkse praatje voor de BOC leden. 
  
Bijlage Presentatie BOC ALV + Presentielijst 

 


